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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat de diensten van SOS Arts mogen 
beginnen (ingezonden 22 september 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Artsbezoek aan huis eenvoudiger»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het besluit van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) dat 
de arts die «zorg op afstand» gaat leveren niet geregistreerd hoeft te staan 
als huisarts? 

Vraag 3
Vindt u dat een basisarts voldoende kennis en ervaring heeft om deze «zorg 
op afstand» te leveren? 

Vraag 4
Wat is de definitie van «zorg op afstand»? Hoe weet een patiënt welke zorg 
daaronder valt en welke niet? 

Vraag 5
Welke eisen worden er gesteld aan de arts die deze huisbezoeken gaat 
leveren? Hoe en door wie wordt dit gecontroleerd? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat, gezien het feit dat er voor deze huisbezoeken door 
patiënten extra moet worden betaald, de kwaliteit van deze zorg gegaran-
deerd moet zijn?

1 FD, 21 september 2011.
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